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   سرنوشت حماسه سرايي اصلاح طلبان براي بوئينگ! 
پس از اعلام بوئينگ و نقض قرارداد اين شركت با طرف هاي 
ايراني، رس��انه هاي اصلاح طلب كه با حماس��ه سرايي به 
استقبال اين قرارداد رفته بودند، حالا ترجيح دادند يكي 

ديگر از بدعهدي هاي برجامي را به روي خود نياورند. 
خبرگزاري فارس در توئيتي در شبكه اجتماعي توئيتر و با انتشار عكس 
صفحه اول اين روزنامه ها نوشت: روزنامه هايي كه پس از قرارداد ايران 
اير و بوئينگ تيتر زدند»فرود تاريخ��ي بوئينگ در تهران« حالا پس از 
اعلام بوئينگ مبني برعدم اجراي تعهدات خود در مقابل ايران سكوت 

اختيار كرده اند. 
  انقلاب اسلامي پرچمدار مظلومان جهان

عبدالله گنجي مديرمسئول روزنامه جوان در توئيتي به مناسبت روز قدس 
نوشت: راهپيمايي روز قدس نشان داد كه دهها مانع تراشي دشمن و دهها 
ضعف مديريتي در كش��ور، وارثان عاش��ورا و فرزندان رمضان را از مس��ير 
حق باز نمي دارد. امام كار خود را كرده اس��ت. انقلاب پرچمدار مظلومان 

و عدالتخواهان است. 
   انتقاد عضو شوراي شهر از پيري دولت 

حجت نظري عضو شوراي اسلامي شهر تهران با انتشار توئيتي به جوان بودن 
اعضاي كابينه در اسپانيا اش��اره و تلويحاً به پيري سن اعضاي كابينه دولت 
دوازدهم انتقاد كرد. لازم به ذكر است كابينه دولت جديد اسپانيا با ۱۱ وزير 

زن و فقط ۷ وزير مرد تشكيل شد. 
نظري در توئيتر نوشت: »پدرو سانچز ۴۶ساله، ۶۰درصد از كابينه اسپانيا را 
به زنان اختصاص داد. انتخاب ۱۱ وزير زن نياز به شهامتي دارد كه نمي توان 
آن را با محافظه كاري نسل خسته به دست آورد. گاهي تنها راهكار تحول و 

پيشرفت، كاهش سن مديران است.«
   از بيرون ريختن واقعيت اپوزيسيون خوشحاليم

مجتبي دانش طلب در توئيتي مي نويسد: ميگن شما ارزشي ها از مطرح شدن 
علي نژاد و ري استارت خوشحاليد، دوست داريد ديده بشن، بر منكرش لعنت! 
همونطور كه از پيدا شدن هخا خوشحال بوديم، اينها بروز واقعي اپوزيسيون 
هستند، بيسوادي و وقاحت هر چه بيشتر ديده بشه به سود ماست، هميشه از 

بيرون ريختن واقعيت هاي اپوزيسيون خوشحال مي شيم.
   سكوت مرگ!

محمدجواد محمدزاده هم نوشته است: تبليغات مي كنند جمهوري اسلامي 
براي جان شهروندانش ارزشي قائل نيس��ت. خبر اعدام قاچاقچي را با تيتر 
»اعدام اهل سنت« پوش��ش مي دهند. حالا كه چهار صياد سيستاني اهل 
سنت با تلاش دو ساله دس��تگاه اطلاعاتي كش��ور از چنگ دزدان دريايي 

سومالي آزاد مي شوند بايد هم سكوت مرگ بگيرند. 
   اگر اين اشكالات را يك آپ ايراني داشت... 

سيد احتشام مي نويسد: اگر اين اش��كالات توئيتر را يك آپ ايراني داشت 
آسمان  را به زمين مي دوختيم. ۱5-2۰ نفر را فالو بك كردم، فالووينگ هام 

فقط سه نفر اضافه شدند. 
.........................................................................................................

   توصيف محسن رضايي از چرخ روزگار
محس��ن رضايي دبير مجمع تش��خيص مصلحت نظام در 
اينستاگرام خود نوشت: ملت ايران نجيب ترين ملت جهانند. 
با وجود گرم��ا و روزه داري، با همه مش��كلات اقتصادي و 
مش��اهده بيكاري جوانان، حضوري باشكوه در راهپيمايي 
عظيم روز قدس داشتند. مردم ثابت كردند كه انقلاب و ارزش هاي آن را از آن 
خود مي دانند و ناكارآمدي عده اي از مسئولان را به پاي انقلاب نمي نويسند. در 

راهپيمايي امسال صحنه هايي تأمل برانگيز ديدم. 
۱۰ س��ال پيش ش��ماري از مردم در همين راهپيمايي در حمايت از يكي از 
مسئولان وقت يكپارچه شعار مي دادند و امسال در همان نقطه عده اي عليه او 

و عده اي به نفع او. چرخ روزگار با كسي قوم و خويشي ندارد. 
   ايران بر بيعت خود در حمايت از مردم آزاديخواه ايستاده است 

رحماني فضلي در صفحه اينس��تاگرامش پس��تي را پس از راهپيمايي روز 
قدس به اشتراك گذاشت و به اين نكته اشاره داشت كه جهان اسلام بايد در 
دفاع از مظلومان و مستضعفان متحد شوند. رحماني فضلي نوشت: »دفاع از 
مظلومين و مستضعفان جهان جزو اصول ثابت ما مي باشد و دنيا بداند ما بر 
بيعت خود در حمايت از مردم مظلوم فلسطين و ساير ملت هاي آزاديخواه 
ايس��تاده ايم. ملت ايران هيچ گاه از اصول مترقي خود در دفاع از مظلومين 
عبور نخواهد كرد و تا دستيابي به حق كه وعده الهي است مقاومت خواهد 
كرد. در حالي كه جهان كفر در باطل خود يكپارچه شده اند، جهان اسلام بايد 

در دفاع از مظلومان و مستضعفان متحد شوند.«
   پديده  روز قدس امسال »رزان النجار« است 

عزت الله ضرغامي با انتش��ار پستي در صفحه اينس��تاگرامش به مناسبت 
روز قدس از رزان النجار به عنوان رزان مقدس و پديده روز قدس امس��ال 
ياد كرد. ضرغامي نوش��ت: »رزان« مقدس! پديده  روز قدس امسال »رزان 
النجار« است، »رزان مقدس« لباس سپيد پرستاري و بالا گرفتن دست ها 
به نشانه امداد هم مانع از نشستن گلوله بر قلب پاك او نيست! گفته بود كه 

عاشق شهادت است!
آيا براي يك امر »قدسي« شرط ديگري هم لازم است؟! لبخند زيباي او نشان 

مي دهد كه جز »زيبايي« چيز ديگري نمي بيند. 
امروز مردم دنيا حق »رزان مقدس« را به جاي آوردند.

راهپيماي�ی روز ق�دس امس�ال ه�م همچ�ون 
س�ال هاي قبل با حضور پرش�ور مردم روزه دار 
در ش�هرهاي مختلف ايران و جهان برگزار شد. 
هميشه هم حواشي جالب توجهي دارد؛ از شعار 
»خامن�ه اي رهبر ماس�ت« مس�لمانان هند در 
راهپيمايي روز قدس تا ش�عار عربي مردم اهواز 
كه هماهنگ با م�ردم عرب منطقه از س�خنان 
رهبر انقلاب اس�تخراج كردند تا س�خنان مهم 
برخي س�خنرانان مراس�م روز ق�دس از جمله 
سردار س�لامي در مش�هد و تا برخورد پليس با 
تجمع مردم آذربايجان مقابل سفارت اسرائيل در 
باكو و... اين ميان اما اصلاح طلبان هميشه دنبال 
حواشي ديگر هستند و آنقدر بر اين حواشي كه 
زياده هم فرعي هستند، پافش�اري دارند كه به 
نظر مي رسد گويا اصل ماجرا را فراموش كرده اند. 

   اولين حاشيه سازي، قبل از روز قدس
پنج شنبه ۱۷ خرداد، در حالي كه تنها يك روز تا روز 
قدس مانده بود و در حالي كه چند روزي مي ش��د 
كه اكانت هاي في��ك ضدانقلاب ب��ا دروغ در مورد 
افطاري از پول ايران به مردم غزه، عليه كميته امداد 
موج ه��ا و كمپين هاي مج��ازي راه انداخته بودند، 
سايت اعتماد آنلاين، وابسته به روزنامه اعتماد يك 
اينفوگرافي در مورد ميزان كمك كميته امداد امام 
خميني) ره( به محرومان ساير كشورهاي جهان و 
به ويژه مردم فلسطين منتشر كرد. اصل پرداختن به 
چنين موضوعي در اوج حملات ضدانقلاب به كميته 
امداد جاي س��ؤال و ش��بهه بود، اما اشتباه فاحش 
اعتمادآنلاي��ن در بيان رقم كمك، ميزان س��ؤال و 

شبهه را بيشتر كرد. 
اين رس��انه ميزان كم��ك به ملت فلس��طين را به 
اشتباه ۶/3 ميليارد دلار اعلام كرد اما در واقع رقم 
اصلي كمك كميته امداد به مردم فلس��طين ۶/3 
ميليارد ريال بوده است. دلار كجا و ريال كجا! شبهه 
كمك كميت��ه امداد به مردم غ��زه از پول صدقات 
مردم ايران براي هموطنانش��ان هم ساخته شبكه 
سلطنت طلب »من و تو« و پش��تيباني اكانت هاي 
فيك شان بود. اشتباه اعتماد آنلاين به كمك جوي 
آمد ك��ه »من و تو« ايج��اد كرده ب��ود و اين ميانه 
بخش��ي از ظرفيتي كه بايد براي پرش��ورتر شدن 
راهپيمايي روز قدس به كار گرفته مي ش��د، صرف 

پاسخ به چنين شبهاتي شد. 

  پررن�گ كردن ش�عار چند نف�ر عليه يك 
مسئول دولتي

در راهپيمايي روز قدس تعداد خيلي اندكي از مردم 
با ديدن عل��ي اكبر صالحي، رئيس س��ازمان انرژي 
اتمي شروع به شعار دادن عليه او كرده و او را خائن و 
وطن فروش ناميدند. بديهي است نه محتواي شعارها 
مورد تأييد اس��ت و نه زمان و مكاني براي اين ابراز 
اعتراض در نظر گرفته ش��ده اس��ت. روز قدس روز 
وحدت و همدلي عليه رژيم صهيونيس��تي و به نفع 
مردم فلسطين است. س��ايت جهان نيوز با اشاره به 
خواس��ت اصلاح طلبان در حاشيه س��ازي براي روز 
قدس مي نويسد: »در اين راستا مهم ترين خبر شعار 
اعتراضي عده اي عليه »علي اكبر صالحي«، رئيس 
سازمان انرژي اتمي كشورمان در راهپيمايي اين روز 
بود؛ شعارهايي كه با توهين نيز همراه بود و با پاسخ 

صالحي نسبت به شعاردهندگان همراه شد. در اين 
حيطه اگرچه اعتراض و انتقاد موضوعي نيست كه 
بتوان آن را نهي كرد اما توهين آميز بودن اين موارد 
كار درستي نبود و همين موضوع سبب شد تا برخي 
از فعالان سياسي اصلاح طلب سعي كنند با پررنگ 
كردن اين اتفاق حاش��يه اي در ميان حماسه بزرگ 
مردمي، اصل خبر را فداي حاشيه كنند. بزرگنمايي 
اين موضوع توسط برخي از فعالان اصلاح طلب با تيتر 
»حمله تندروها به صالحي در حاش��يه روز قدس« 
مورد توجه رس��انه هاي ضدانق��لاب و خارجي قرار 
گرفت. درحالي كه عده اي انگشت شمار كه مشخص 
نيست از چه گروهي هستند در اين زمينه اقدام به 
توهين به صالحي كردند«، در شبكه هاي اجتماعي 
هم اين موضوع به شكلي پررنگ دنبال شد. برخي از 
فعالان شبكه اجتماعي توئيتر نسبت به پررنگ كردن 

چنين خبري توس��ط فعالان اصلاح طلب واكنش 
نشان دادند و آنان را بحران زيست خواندند كه سعي 
مي كنند از هر بحراني به نفع خود سود ببرند و اصل 

قضيه را فداي منافع جرياني خود كنند. 
  هياهو درباره پخش يك اعلاميه

و يك شعار
خبر ديگري كه فعالان اصلاح طلب سعي كردند آن 
 FATF را پررنگ سازند، پخش كردن اعلاميه عليه
در روز جهان��ي قدس بود. برخي از اف��راد با چاپ و 
انتش��ار اطلاعات غلط درباره اي��ن كارگروه درباره 
تصميم هفته آينده مجلس شوراي اسلامي در اين 

باره نوشتند و در بين حاضران پخش كردند. 
از سوي ديگر ش��عاري كه در روز راهپيمايي قدس 
براي كوچك ك��ردن امريكا و غرب از س��وي برخي 
در روز قدس داده ش��د نيز مورد توج��ه فعالان اين 

جريان سياس��ي قرار گرفت تا به وس��يله آن زاويه 
خود را با اصل روز قدس و همچنين حمايت خود از 
غرب نشان دهند. در همان ساعات اوليه راهپيمايي 
روز قدس، فيلمي منتش��ر ش��د كه در آن عده اي از 
حاضران در راهپيمايي به شكلي عجيب و »فينگيلي 
و سينگيلي گويان« عليه امريكا و رژيم صهيونيستي 
ش��عار مي دادند؛ فيلم��ي كه خيل��ي زود در فضاي 
مجازي و رسانه هاي رسمي منتشر شد و واكنش هاي 
زيادي را با خود به همراه داشت. برخی روزنامه نگاران 
اصلاح طلب هم در شبكه های اجتماعی با گره زدن 
مشكلات معيشتی داخلی به آرمان فلسطين، سعی 

در خدشه داركردن شأن روز قدس داشتند.
  اصرار بر نش�ان دادن تقابل با راهپيمايان 

روز قدس 
به نظر مي رسد پرداختن به اين موضوعات چند هدف 
عمده داشت؛ اول خدشه دار كردن حركت حماسي و 
كوچك و تمس��خر كردن آن و از سوي ديگر به طور 
غيرمس��تقيم حمايت از غرب در اين حوزه با تحقير 
مخالفان و معترضان به سياست هاي كشورهاي غربي. 
از سويي براي هر كدام از اين اتفاقات، اصلاح طلبان 
منتقدان خود را زير سؤال مي برند و اين سؤال به وجود 
مي آيد كه آيا خود اصلاح طلبان در راهپيمايي حضور 
ندارند و توان مديريت فضا را ندارند و آيا همه كساني 
كه در روز قدس عليه اسرائيل راهپيمايي مي كنند، از 

منتقدان جريان اصلاحات هستند؟ 
نكته جالب توجه آنكه نمي توان ب��راي اين هياهو 
در رد ش��عارهايي كه علي��ه صالحي داده ش��ده، 
اصلاح طلبان را داراي دغدغه اخلاق و ادب دانست. 
چه آنكه در اين راهپيمايي همين رفتار نامناسب و 
شعار دادن در مورد محمود احمدي نژاد هم انجام 
شد و عده اي با اعتراض به او ش��عار مرگ بر منافق 
س��ر دادند. آيا اصلاح طلبان نسبت به اين مورد هم 
معترض هس��تند و نگران وحدت مل��ي و اخلاق و 
ادب مي ش��وند؟! به نظر مي رسد صرفاً دغدغه هاي 
جناحي و سياس��ي مدنظر اس��ت. در هر دو مورد، 
ش��عاردهندگان اندك هس��تند و اعت��راض به دو 
مسئول فعلي و س��ابق آنقدر موضوع مهمي نيست 
كه راهپيمايي عظيم روز قدس را تحت الشعاع قرار 
دهد، اما سؤالي كه در اين حوزه مطرح مي شود، اين 
است كه چرا اين جريان اين روز را با حاشيه سازي 

عليه تفكرات خود عنوان مي كند؟!

حاشيه هايی كه پررنگ تر از متن می شود

مشکل اصلاح طلبان با راهپیمایی روز قدس چیست؟!

اين بار »اعتراض به صالحي« و »فينگيلي امريكا« كانون انحراف از قدس 

مشکل اصلاح طلبان با راهپیمایی روز قدس چیست؟

   گزارش   یک

 حركت دانشجویان كشور
»FATF« در اعتراض به ارائه لایحه

اعض�اي اتحادي�ه انجمن ه�اي اس�لامي دانش�جويان مس�تقل 
در سراس�ر كش�ور در ي�ك حرك�ت جمع�ي اعت�راض خ�ود را 
نس�بت ب�ه مطرح ش�دن لايح�ه »FATF« اع�لام كردن�د و از 
نماين�دگان مجل�س خواس�تند اي�ن لايح�ه را تصوي�ب نكنن�د. 
به گزارش فارس، حركت جمعي و اعتراضي اتحاديه انجمن هاي اس��لامي 
دانشجويان مستقل و اعضاي دفاتر اين اتحاديه دانشجويي در سراسر كشور 
درباره مطرح شدن لايحه »FATF« در مجلس كه از روزهاي گذشته آغاز 

شده و در روز قدس هم با قدرت پيگيري شد، همچنان ادامه دارد. 
دانش��جويان در اي��ن اق��دام گروهي ب��ا در دس��ت داش��تن پلاكاردها و 
دست نوش��ته هايي اعتراض خود را به مطرح ش��دن لايحه »FATF« در 
مجلس شوراي اسلامي اعلام  كردند و درباره تصويب احتمالي اين لايحه 
استعماري هشدار دادند. اعضاي انجمن هاي اسلامي دانشجويان مستقل 
در شهرهاي مختلف كشور از جمله اصفهان، شيراز، تبريز، اهواز، مازندران، 
اردبيل، اراك و ش��هرهاي مختلف ديگر دست نوش��ته هايي را در دس��ت 
داشتند و به واس��طه آن از نمايندگان ش��هرهاي خود در مجلس شوراي 
اسلامي خواستند تا نسبت به منافع ملي كشور بي تفاوت نبوده و به لايحه 
»FATF« رأي منفي بدهند. همچنين در اي��ن اقدام جمعي بيش از ۱۰ 
هزار نسخه از ويژه نامه اتحاديه انجمن هاي اس��لامي دانشجويان مستقل 
كه به موضوع »FATF« اختصاص داش��ت در سراس��ر كشور توزيع شد. 
دانش��جويان در اين اقدام با حضور در جمع مردم، اثرات تصويب احتمالي 

»FATF« را براي مردم تبيين مي كردند.
 سعيد تواناراد دبير سياسي اتحاديه انجمن هاي اسلامي دانشجويان مستقل 
 »FATF« در اين رابطه به فارس گفت: از آنجا كه فردا قرار است براي لايحه
تصميم گيري شود تصميم گرفتيم در شهرهاي مختلف كشور اعتراضاتي را 
نسبت به تصويب احتمالي اين لايحه داشته باشيم. وي ادامه داد: ما به عنوان 
دانشجويان اين كشور س��عي كرديم طبق فرمايش شهيد بهشتي، ساكت 
نمانيم و مردم را هم نسبت به اين اتفاق آگاه كنيم. تواناراد تصريح كرد: ما با 
روش هاي مختلف مخالفت خود را با اين لايحه به نمايندگان مجلس اعلام 
كرديم و با قدرت هم اين موضوع را پيگيري خواهيم كرد و هر نماينده اي هم 

كه به اين لايحه رأي مثبت بدهد بايد پاسخگو باشد.

رضا  دهشيری   |     جوان

تلاش براي ذبح دستور رهبري به سازمان انرژي اتمي

 مسئولان ضمن اعتراف به عملكرد غلط خود راه درست را پيشه كنند
درب�اره  راح��ل  ام�ام  م�رق�د  در  رهب�ري  اخي�ر  ف�رمايش�ات  پي��رو 
مس�ئ�له هس�ت�ه اي، مت�أس�ف�انه دوب�اره هجم��ه زي�ادي ب�راي ذب��ح 
اين دس�ت��ور از س��وي ب�رخي اف�راد و ج�ري�ان ه��ا صورت گ�رفته اس�ت. 
به گزارش فارس، پيرو فرمايش��ات اخير مقام معظم رهبري در مرقد امام راحل و تبيين 
صريح خواسته ها و مطالبات بجا و بموقع ملت و نسل هاي آينده مبني بر پيش بيني براي 
دستيابي به انرژي هاي نو و پيشرفته جايگزين سوخت هاي فسيلي متأسفانه دوباره هجمه 
زيادي براي ذبح اين دس��تور، مطابق آنچه قبل از برجام در سال 93 اتفاق افتاد از سوي 
برخي افراد و جريان ها صورت گرفته است. ماجرا به اين شكل بود كه رهبر معظم انقلاب 
در ۱۶ تيرماه 93 فرمودند نياز قطعي كشور ۱9۰ هزار سو غني سازي است و فرداي همان 
روز در ۱۷ تيرماه رياست سازمان انرژي اتمي اين مطالبه را به هشت سال بعد حواله دادند 

و به اين صورت مطالبه رهبري را باطل كردند. 
در همان س��اعات اوليه بعد از فرمان مقام معظم رهبري، كمالوندي سخنگوي سازمان 
انرژي اتمي در راستاي آماده سازي اذهان و جاده صاف كني براي گل زدن هاي صالحي 
رئيس س��ازمان انرژي اتمي نكاتي را بيان كرد كه قابل تأمل اس��ت. ازجمله اينكه: »ما 
ظرفيت ساخت و مونتاژ سانتريفيوژ را توسعه مي دهيم« يا »كارخانه ساخت سانتريفيوژ 
مي س��ازيم« كه البته همين را هم دكتر صالحي، فرداي آن روز از نطنز و سايت شهيد 

احمدي روشن اعلام كرد. 
حال سؤال اين است 2۰ هزار سانتريفيوژ قبلي چگونه و در كجا ساخته شده بود؟ مسلما:ً
اول اينكه با توجه به پيچيدگي بسيار بالاي ماشين سانتريفيوژ، توليد اين حجم ماشين 

سازوكار كارخانه اي داشته است. 
دوم اينكه كارخانه اي را دوس��تان شهيد احمدی روشن براي س��اخت و مونتاژ سريع تر 
سانتريفيوژ ساخته و آماده كرده بودند كه دقيقاً قبل از تصدي رياست جديد سازمان آماده 

بهره برداري شد، لذا بيان اين مطلب به عنوان دستاورد جديد چه صورتي دارد؟
طبق گفته هاي كمالون��دي »بعد از IR1، فق��ط IR_2m و IR- 4 قابلي��ت توليد دارد و 

نسل هاي بعدي آماده نيستند.« 
در اين رابطه بايد گفت اول اينكه اين نسل از ماشين هاي سانتريفيوژ مربوط به قبل از تصدي 

كمالوندي و صالحي است، پس مسئولان اين حوزه در اين چند سال چه كار كرده اند؟
دوم اينكه از ماشين هاي IR_2m حدود هزار عدد نصب شده بود كه مسئولان اين حوزه 
در دولت فعلي به فجيع ترين وضعيت آنها را باز كرده و به انبار منتقل كردند، خب آنها را 
دوباره فراخواني و نصب و راه اندازي كنند و وعده دروغ و نادرست به مردم ندهند و بگذارند 

مطالبات مردمي براي دستور مقام معظم رهبري زنده بماند. 

 س��وم اينكه ش��ما كه در چن��د مرحله و ب��ا ق��درت هرچه تمام ت��ر از ماش��ين هاي
نسلIR -  8( 8( رونمايي كرديد پس آنها كجا هستند؟ چرا به فرمايش رهبر انقلاب مبني 

بر حفظ دستاورد )IR 1 و...( پشت پا مي زنيد؟
چرا ظرفيت هاي صنعت هسته اي و به قول مسئولان صنعت هسته اي سربازان گمنام اين 
صنعت را به جاي كار كردن روي صنعت هسته اي مجبور به طراحي ديوار حائل حرم امام 
حسين)ع( مي كنند؟ آيا اين جز به معناي پاك كردن ذهن متخصصان آن صنعت از دانش 

و فناوري هسته اي است كه مورد درخواست امريكا و اسرائيل بود؟
چرا صنعت اكتشاف و استخراج اورانيوم را تعطيل كرده ايد و ملت را از منافع آن محروم 
مي كنيد )چون اكتشاف اورانيوم خيلي ظريف و حساس است و به دنبال خود نقشه كامل 
ثروت هاي ديگر معدني را هم به دس��ت مي دهد( و حالا با كيك زرد وارداتي از كشور... 

مي خواهيد UF6 توليد كنيد!
قشنگ تر اين است كه اين مسئولان بايد ايراد قصور و تقصير و كم كاري و پشت پا زدن به 
فرمايشات مقام عظماي ولايت را بپذيرند و به جاي سياسي بازي و حركت در جهت تخريب 
منابع و زيرساخت هاي انساني و تكنولوژيكي صنعت هسته اي )اخراج نيروهاي كليدي 
و دلسوز و راهبري نيروهاي موجود در مسيري به جز هسته اي براي پاك كردن حافظه 
هس��ته اي آنها، تعطيلي و تخريب صنايع اكتشاف و اس��تخراج اورانيوم، تحقيق و توليد 
ماشين هاي سانتريفيوژ و غني س��ازي و دهها صنعت مرتبط با آنها كه دانشجويان دهها 
رشته از دانشگاه هاي سراسر كشور را هم در اين راستا فعال مي كرد، توسعه صحيح صنعت 
نيروگاهي كه به دنبالش بسياری از صنايع و دانشگاه ها را در اين زمينه فعال مي كند و...( 
كه به خواست كشورهاي متخاصم ازجمله امريكا و صهيونيست ها انجام مي شود، از خيانت 
به كشور و ملت مسلمان ايران و نسل هاي آتي در اين ماه عزيز توبه نصوح كرده و ضمن 

اعتراف به عملكرد نادرست خود راه درست را پيشه كنند. 

   گزارش  2

معاون پارلماني رئيس جمهور: 
 حادثه تروريستي مجلس 

ضريب امنيتي كشور را بالاتر برد
معاون پارلمان�ي رئيس جمه�ور عنوان ك�رد: جمهوري اس�لامي در مب�ارزه با هر 
نوع اتف�اق تروريس�تي جدي اس�ت و تم�ام تلاش ه�ا براي اين اس�ت ك�ه ديگر 
هيچ گاه ش�اهد تك�رار حادث�ه اي چ�ون رويداد س�ال گذش�ته مجلس نباش�يم. 
حسينعلي اميري در يك سالگي حادثه تروريس��تي مجلس شوراي اسلامي در گفت وگو 
با راه دانا گفت: پيگيري علل و عوامل حادثه تروريستي س��ال گذشته مجلس مربوط به 

دستگاه هاي اطلاعاتي و امنيتي كشور است. 
وي با بيان اينكه اقدام تروريستي سال گذشته مجلس حادثه تلخي بود، عنوان كرد: اين 
حادثه هشياري بيشتر نيروهاي امنيتي كش��ور در بخش هاي مختلف را به همراه داشت 
چراكه بعد از آن، حساسيت ها بسيار بالاتر رفته و ضريب امنيتي كشور نيز افزايش يافته 
اس��ت. اميري در ادامه افزود: طي روزهاي گذش��ته نيز وزير اطلاع��ات خبر داد يك تيم 
تروريستي در غرب كشور دس��تگير شده و اين اتفاق نيز نش��ئت گرفته از همين ضريب 

امنيتي بالاي كشور است. 
وي همچنين خاطر نشان كرد: مبارزه با تروريسم يك شعار براي جمهوري اسلامي نيست 
بلكه در عمل نيز نظام ما ثابت كرده در مبارزه با تروريسم بين المللي و منطقه اي و همچنين 

تروريست هايي كه قصد وارد شدن به خاك كشور را دارند عزم راسخي دارد. 
معاون پارلماني رئيس جمهور در بخش پاياني اظهارات خود عنوان كرد: جمهوري اسلامي 
در مبارزه با هر نوع اتفاق تروريستي جدي اس��ت و تمام تلاش ها براي اين است كه ديگر 

هيچ گاه شاهد تكرار حادثه اي چون رويداد سال گذشته مجلس نباشيم. 
گفتني است در ۱۷خرداد 9۶ دو تيم تروريستي از گروهك تكفيري داعش در عمليات هايي 
جداگانه به حرم امام خميني و ساختمان مجلس شوراي اسلامي در بهارستان حمله كردند 

كه موجب شهادت ۱۷ نفر از هموطنانمان شدند.

وزير سپاه در دوران دفاع مقدس تأكيد كرد كه ما در بحث 
توان دفاعي و قدرت موش�كي اصلًا حاض�ر به مذاكره 
نيستيم و روز به روز در حال قوي تر كردن آن هستيم. 
محسن رفيق دوست در گفت وگو با راه دانا در خصوص 
بدعهدي امريكا در برجام اظهار داشت: برجام تا زماني 
كه امريكا از آن خارج نشده بود براي ما دو خاصيت مهم 
داش��ت؛ يكي اينكه تمام دنيا داشتن انرژي هسته اي را 
حق كشور ما دانس��تند و دوم اينكه اين توافقنامه باعث ش��د اجماع عليه ما شكسته 
شود. وي در خصوص ادامه برجام با اروپا ادامه داد: با توجه به خروج امريكا از برجام اگر 
اروپايی ها منهاي امريكا تمام امتيازاتي را كه ما در اين توافقنامه داشتيم بپذيرند و قبول 
كنند، ماندن در برجام قابل قبول است اما اگر اروپايی ها بخواهند مثل امريكا بدعهدي 

كنند اصرار بر ماندن در برجام به صلاح نيست. 
رفيق دوست در پاسخ به اين سؤال كه تضعيف توان دفاعي ايران چه تبعاتي مي تواند 
براي كشور داشته باشد، افزود: ما در بحث توان دفاعي و قدرت موشكي اصلًا حاضر به 
مذاكره نيستيم و روز به روز در حال قوي تر كردن آن هستيم. وزير سپاه دوران جنگ 
با اشاره به اينكه برجام به لحاظ اقتصادي هيچ تأثيري در زندگي مردم نداشته و ندارد، 
تصريح كرد: اگر دولت معتقد است كه برجام بر زندگي همه مردم اثر دارد بايد در اين 
باره تجديد نظر كند و برگردد به خود م��ردم و اقتصاد مقاومتي و روي اقتصاد مردمي 
كار كند. ايران از نظر اقتصادي كشوری بسيار غني اس��ت و همانطور كه جوانان ما با 
دست خالي و بدون اتكا به خارجي ها در حوزه دفاعي و امنيتي خودكفا شدند مطمئناً 

مي توانند در زمينه مايحتاج زندگي خود هم خودكفا شوند.

محسن رفيق دوست: 

 برجام به لحاظ اقتصادي 
هيچ تأثيري در زندگي مردم نداشت

سخنگوي كميس�يون امنيت ملي و سياست خارجي 
مجلس گفت: فرمان رهبر انقلاب براي انجام مقدمات 
غني سازي در راستاي رسيدن به ۱۹۰ هزار سو موجب 
خواهد شد تا تيم مذاكره كننده كشورمان با دست پرُ بر 
س�ر مي�ز مذاك�رات ب�ا اروپايي ه�ا حاض�ر ش�ود. 
سيدحسين نقوي حسيني در گفت وگو با خانه ملت، با 
اشاره به فرمان مقام معظم رهبري براي انجام مقدمات 
غني سازي در راستاي رسيدن به ۱9۰ هزار سو، گفت: اروپايي ها از يك سو در تلاش 
هستند مانع از پيشرفت هسته اي كشورمان شوند و از سوي ديگر مي خواهند تحريم ها 
و محدوديت ها عليه ايران اسلامي ادامه يابد. وي با اشاره به اينكه اروپايي ها هم اكنون 
اعلام مي كنند كه در برجام مي مانند از اين رو ايران نيز ملزم به رعايت مفاد توافقنامه 
برجام است، ادامه داد: در واقع طرف هاي اروپايي و امريكا به دنبال ضرر كردن ايران و 
نرسيدن به منافع حاصل از برجام هستند. اين نماينده مردم در مجلس دهم ضمن تأكيد 
بر اينكه ايران اسلامي در حوزه هسته اي پيشرفت و توطئه پيش بيني شده غربي ها را خنثي 
خواهد كرد، اظهار كرد: صدور دستور فراهم كردن مقدمات غني سازي در راستاي رسيدن 
به ۱9۰ هزار سو يكي از ابزارهاي خنثي سازي توطئه غربي هاست؛ البته بايد يادآور شد كه 
اين مهم بر اساس ظرفيت هاي توافقنامه مذكور بوده و در واقع برخلاف برجام نيست زيرا 

ايران هيچ گاه برخلاف تعهدات بين المللي اقدام نخواهد كرد. 
نقوي حسيني خاطرنشان كرد: بايد گفت كه وقتي توانمندي هسته اي ايران ارتقا يابد، تيم 
مذاكره كننده كشورمان با دست پُر بر سر ميز مذاكرات با اروپايي ها حاضر مي شود و اين امر 

سبب خواهد شد تا آنها از زياده خواهي هايشان دست بردارند.

سخنگوي كميسيون امنيت ملي:

 اروپا هم نمی خواهد 
منافع برجام به ايران برسد

   چهره ها


